

教務處  
Registry

14 December 2018

Ms Olga Yuryevna VASILEVA  
Minister  
The Ministry of Education of the Russian Federation  
Tverskaya street, 11, Moscow  
125993, Russian Federation

Dear Ms Vasileva

### **Direct Admission and Scholarships for Undergraduate Studies 2019-20**

I am pleased to inform you that **applications are now invited for admission** to undergraduate programmes and **Local and Non-local Student Scholarships** for the 2019-20 academic year, which begins in September 2019.

As a top 10 liberal arts college in Asia (*Forbes*, 2015), Lingnan University is best positioned to prepare students with its Liberal Arts education traditions for their future success in this rapidly changing world. Apart from the existing undergraduate programmes in Arts, Business Administration and Social Sciences, I am excited to share with you the following new learning opportunities Lingnan will offer from the 2019-20 academic year:

- Bachelor of Arts (Hons) in Global Liberal Arts
- LEO Dr David P. Chan Bachelor of Science (Hons) in Data Science
- Bachelor of Arts (Hons) in Animation and Digital Arts (subject to the approval of the University)

I would appreciate it if you could encourage your students to apply for admission to further their studies in Hong Kong. Enclosed please find the admissions brochure and University Brochure for your distribution and publicity.

Interested applicants could submit their online applications via the Online Application System **no later than 31 December 2018 (for Early Round) or 15 April 2019 (for Main Round)** for evaluation for admission. Detailed information is also available at our website: [www.LN.edu.hk/admissions/ug/overseas](http://www.LN.edu.hk/admissions/ug/overseas).

Should you require further information, you are most welcome to contact the Undergraduate Admissions Office of the Registry (Tel: (852) 2616 8750; Email: [UGadm@LN.edu.hk](mailto:UGadm@LN.edu.hk)).

We look forward to receiving applications from your students.

Yours sincerely



Edward SHEN  
Registrar  
Encl.

## **Гонконг**

Поступление и стипендии в рамках основного академического курса в 2019/2020 учебном году

Принимаются заявки на поступление и получение стипендий для российских граждан на программы в рамках основного академического курса в 2019-2020 учебном году, который начинается в сентябре 2019 г., в Линнаньский университет, входящий в десятку лучших образовательных организаций высшего образования гуманитарного профиля (по данным журнала Forbes, 2015), имеет все возможности для подготовки студентов, которые будут востребованы в быстро меняющемся мире.

Кроме уже существующих академических программ в сфере гуманитарных и социальных наук, а также делового администрирования, открыты новые программы:

- Бакалавр гуманитарных наук в области глобальных гуманитарных наук;
- Онлайн программа Доктора Дэвида П. Чана Бакалавр наук в области статистики;
- Бакалавр в области анимации и цифрового искусства (по согласованию с университетом).

Заявление подается онлайн через электронную систему.

Срок подачи заявлений не позднее 15 апреля 2019 г. (для основной волны) для оценки возможности поступления. Детальная информация также доступна на сайте по адресу: [www.LN.edu.hk/admissions/ug/overseas](http://www.LN.edu.hk/admissions/ug/overseas)

В случае, если возникли вопросы, Вы можете обратиться в Приемную комиссию (тел. (852) 2616 8750, адрес эл. почты: [UGadm@LN.edu.hk](mailto:UGadm@LN.edu.hk)).

## **Гонконг**

Поступление и стипендии в рамках основного академического курса в 2019/2020 учебном году

Принимаются заявки на поступление и получение стипендий для российских граждан на программы в рамках основного академического курса в 2019-2020 учебном году, который начинается в сентябре 2019 г., в Линнаньский университет, входящий в десятку лучших образовательных организаций высшего образования гуманитарного профиля (по данным журнала Forbes, 2015), имеет все возможности для подготовки студентов, которые будут востребованы в быстро меняющемся мире.

Кроме уже существующих академических программ в сфере гуманитарных и социальных наук, а также делового администрирования, открыты новые программы:

- Бакалавр гуманитарных наук в области глобальных гуманитарных наук;
- Онлайн программа Доктора Дэвида П. Чана Бакалавр наук в области статистики;
- Бакалавр в области анимации и цифрового искусства (по согласованию с университетом).

Заявление подается онлайн через электронную систему.

Срок подачи заявлений не позднее 15 апреля 2019 г. (для основной волны) для оценки возможности поступления. Детальная информация также доступна на сайте по адресу: [www.LN.edu.hk/admissions/ug/overseas](http://www.LN.edu.hk/admissions/ug/overseas)

В случае, если возникли вопросы, Вы можете обратиться в Приемную комиссию (тел. (852) 2616 8750, адрес эл. почты: [UGadm@LN.edu.hk](mailto:UGadm@LN.edu.hk)).